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Referat 
Bestyrelsesmøde i TFE bestyrelse den 2024.01.18 
Til stede: Vivi Thorndal (VT), Jonas Gindesgaard (JG), Lars A. Jacobsen (LJ), Sofie Kock Jensen (SKJ), Aase 
Møller (AM), Thomas Pedersen (TP, referent), , Dorthe Dugbæk (DD, efterskole), Julie Farlov (JF), Vibeke 
Lemming Høy (VH), Pernille Thestrup (PT) 
 
Fraværende: Lenette Bendtsen (LB), Pernille Kallehave (PK), Martin Brask-Holm (MBH), Dennis T. Ras-
mussen (DTR), Kiss Nielsen (KN).  
 

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 
Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde den 2023.11.21. 
Referat godkendt elektronisk. 
 

Godkendt 
 

2. Godkendelse af dagsorden 
Dagsorden godkendt. 
 

Godkendt 
 

3. Nyt fra… herunder elevsituation 
a. Formanden (VT) 
Der er LUS samtale med LJ mandag (VT og TP). 
Der er lavet aftaler ift, vurdering af Andaksvej 15 sidst i februar 
 
b. Børnehave (LJ) 
Info om personalesituationen i børnehaven, hvor der pt er udfordringer pga. opsigelser og 
en sygemelding. Der arbejdes hårdt på en god løsning. 
 
Der starter et nyt barn til april.  
 
b. Friskole, SFO (PT) 
191 elever. Der er nogle i pipeline;  

- Samtale med én fra 2. klasse.  
- Dreng på prøve i 5. kl. 
- Dreng i nuværende 6. der måske vil starte før.  
- Dreng til kommende 7.kl  
- Samtale med pige til nuværende 7.kl. 

Starter 22 i kommende 0 kl., men usikkerhed om alle starter. 
Nuværende 0. kl. er kun 15 
 
Der er kommet en opsigelse fra en lærer. Der er lavet et godt nødskema, og vi sætter gang i 
en ansøgningsproces. Vi forventer en nyansættelse fra den 1. apr., men vi venter gerne på 
den rigtige til efter sommerferien. 
 
Aktuelt noget kørende i/imellem 6. kl. og 7. kl. På digitale medier har 7. kl. opført sig grimt. 
PT har snakket med 7. kl. og taget fat i enkelte elever. 
 
c) Efterskole (JG) 
89 elever. Rigtigt flot med så lille frafald! 
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Gode sidste uger inden jul. Bland andet med turnering sammen med udskolingen i frisko-
len. 
Har lige afholdt 24 timers-challenge. Alle overlevede. 
Ny lærer, Cecilie, er startet. Godt med fuld besætning. 
Efterskolernes aften. Ikke nødvendigvis så mange besøgende som ved tidligere besøgsafte-
ner, men dem der var der er meget interesseret. 
Der er skitur om 2 uger. 
 
Blev lavet værelsesskifte i går. Giver altid lidt dønninger og mails fra forældre. 
Der er store pædagogiske overvejelser omkring, hvem der flyttes sammen.  
 
d. Medarbejderrep. (VH og AM) 
VH: Uge 5 lige om lidt med projektopgave i overbygningen med temaet ”frihed”.  
Resten laver TFE uge ”at være sammen”. 
 
AM: Kører på med de forskellige aktiviteter. Næste uge starter vejledning og ansøgning ift 
ungdomsuddannelser. 
Ski træning igang. 
 
e. Forstander (LJ) 
Har været på tur til Greve med Jonas og Tom og kigge på pavilloner. Er det første firma der 
snakkes med. Tror ikke vi kan nå at få pavilloner på plads inden sommerferien. 
Skal byggetilladelse til, så vi vil ikke optage før vi har styr på det. 
Er dog ikke afvisende for, at vi kan blive klar til sommerferien. 
 
Køb af Andaksvej 15 er faldet på plads.  
Der manglede attest på sløjfning af olietank. Er nu kommet. 
Årsag til huskøb er at der er krav til 2 tjenesteboliger til en efterskole, og så skal det udnyt-
tes at muligheden var der. 
 
Har ansat en ekstra pedelmedhjælper på lidt over 20 timer om ugen. 
 
f. Forældrerepræsentanter 
Intet nyt. 
 
4. Nyt fra økonomiudvalg (VT, LJ) 
Christina gennemgik på økonomiudvalgsmødet saldobalancen for 2023. Mangler en smule 
endnu, men giver en god indikation af hvor vi ender. 
Budget var overskud på 196.000,-, men det endelige resultat forventes at lande på et over-
skud omkring 500.000 kr.  
 

 

5. Godkendelse af budget 2024 
Lars gennemgik det udarbejdede budget for 2024.  
 

Godkendt 

6.   Godkendelse af GDPR-protokol 
Bestyrelsens ansvar at holde styr på at vi overholder GDPR regler. Derfor gennemgås det 
årligt, jfv. årshjul. 

Godkendt 
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”Hvilke data gemmer vi, hvem trækker data fra os. Hvem skal vi have data-aftaler med”. 
Ingen ændringer til Protokollen, men der følges stadig op på protokol. 
GDPR protokol godkendes. 
 
7.   Godkendelse af fripladstilskud i friskole og SFO 
Når forældre søger fripladstilskud, bliver det behandlet af fordelingssekretariatet, der kom-
mer med et oplæg til en fordeling af midlerne på baggrund af forældrenes indkomstgrund-
lag. Vi har i bestyrelsen tidligere fulgt fordelingen fra fordelingssekretariatet. 
 
I forhold til skolepenge har forældre til 19 børn ansøgt om fripladstilskud. 4 har fået afslag. 
De øvrige har fået tildelt mellem 1.384 og 4.613 kr. (engangsbeløb).  
 
I forhold til betaling for SFO har forældre til 7 børn ansøgt om fripladstilskud. 1 har fået af-
slag. De øvrige har fået tildelt mellem 827 kr. og 2.759 kr. (engangsbeløb). 
 
Bestyrelsen beslutter at følge fordelingssekretariatets oplæg til fordeling af fripladstilskud.  
 

Godkendt 

8. Beslutning om tilslutning af overenskomst mellem BUPL/FOA og Skoleforeningerne ved 
Frie Grundskoler (overenskomst for pædagogisk personale), LJ. 
Der findes overenskomst med BUPL/FOA og skoleforening ved frie skoler. Indtil videre har 
vi alene lænet os op ad den.  
Forslag fra ledelsen om, at vi skal tilslutte os aftalen. Vi følger den alligevel. 
Bestyrelsen enige i at vi skal tiltræde.  
Vi søger om at tiltræde overenskomsten fra den 1/8-24 
 

Godkendt 

9.  Evaluering af juletræsfest 
PT: Evaluering fra friskolen. Lidt nyt med stor lærerbemanding. God idé. Fint og hyggeligt 
arrangement. Mangler at se at det var et forældrearrangement. Mange forskellige kommer 
og spørger lærer/ledelse om ting undervejs. Det vil vi gerne vide før. Skal planlægges på en 
anden måde. 
 
Vi Synes, at det skal lægges ud på én bestemt klasse. 
Opgavefordeling/årshjul er ved at blive opdateret. Det ville passe rigtigt fint at fx 4.kl. frem-
over står for juletræsfesten. 
Rigtigt godt med Lucia. Lækkert med god mad. 
Forslag: Boden der sælger, bør primært være børnene der sælger og ikke de voksne. 
 
Luciaoptog i skoletiden spærrede for at de kunne sætte borde op og det skete derfor se-
nere end normalt. 
 
TP: Vi holder evalueringsmøde med arrangørgruppen i uge 5. Og ikke først lige før næste 
års fest, som ellers er beskrevet 
Dem der skulle give overleveringen fra sidste års fest kom ikke til opstartsmødet. 
 
LJ: Rigtigt god opbakning til festen, næsten for stor ift hallens kapacitet. 
VT: Dejligt med stor tilslutning og god fest ift at vi for et par år siden var ved at nedlægge 
festen. 
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VH: Årshjul vil vise hvornår man skal gøre hvad. 
 
Forslag: En klasse der arrangerer og så lidt mere skole/lærer/leder. Derudover kan man 
tage kontakt til forældreråd der arrangerede forrige år. 
 
Dreje-bog opdateres (efter møde i uge 5): Fx værtsrolle, hvordan køber man hos Jimmy i 
brugsen.  
Skolen sørger for at sætte gang i planlægningen af den kommende juletræsfest.  
 
JF: Kunne sensommerfesten laves på samme måde... så rent forældre-styret? Ikke endeligt 
besluttet. 
10.  Evt 
LJ:  I friskolen har vi Calle Nørvig som tilsynsførende. Han er med på 6. og dermed sidste år. 
Vi har kontaktet en ny kandidat som et muligt emne til ny tilsynsførende. Han inviteres til 
besøg hos Lars/Vivi.  
 

 

 
 
 
 

• Hvis man har deltaget i bestyrelsesmødet, bekræfter man mødets indhold ved underskrift på 
referatet. 

 
• Hvis man ikke har deltaget i bestyrelsesmødet, bekræfter man ved underskrift, at man ikke har 

deltaget i mødet. 
 

 
UNDERSKRIFTER: 
 
Vivi Thyme Thorndal  ________________________________ 
 
Thomas Pedersen ________________________________ 
 
Sofie Kock Jensen             ________________________________ 
 
Martin Brask-Holm  ________________________________ 
 
Kiss Nielsen  ________________________________ 
 
Julie Farlov  ________________________________ 
 
Dennis T Rasmussen ________________________________ 
 
 


